
Ξεκίνησε στις 11 Δε-
κεμβρίου 2021 το έργο 
της Περιφέρειας Πελο-
ποννήσου στο παλαιότερο 
ελληνικό γήπεδο ποδο-
σφαίρού. Με την ολοκλή-
ρωση αυτού τον έργου και 
με την συνέχιση των υπο-
λοίπων μέσα στο 2022, ο 
ιστορικός χώρος θα μετα-
τραπεί σε ένα σύγχρονο 
αθλητικό κέντρο ο οποίος 
θα έχει την δυνατότητα να 
φιλοξενήσει τα κυριότερα 
σήμερα αθλήματα και ποι-
κίλες δραστηριότητες για 
όλες τις ηλικίες και διεθνή 
τουρνουά ακαδημιών Πο-
δοσφαίρου. 

Κατ’ αυτόν το τρόπο ο 
αρχαιότερος, εν ζωή, 
αθλητικός ελληνικός Σύλ-
λογος κάνει άλμα προς 
το μέλλον και θα δοθεί η 
ευκαιρία σε όλούς τους 
κατοίκους της Καλαμάτας 
και της ευρύτερης περιο-
χής να γυμναστούν σε ένα 
ανακαινισμένο στάδιο στο 

κέντρο σχεδόν της πόλε-
ως, με σύγχρονες εγκα-
ταστάσεις, το οποίο είναι 
στενά συνδεδεμένο με την 
ιστορία της Καλαμάτας και 
την πρόοδο τον Ελληνικού 
αθλητικού κινήματος. 

Θερμές ευχαριστίες σε 
όσους ονειρεύτηκαν, σχε-
δίασαν και αποφάσισαν να 

δώσουν στην κοινωνία ένα 
ακόμη αθλητικό έργο, ιδι-
αίτερα δε στον Περιφε-
ρειάρχη Παναγιώτη Νίκα. 

Το νέο γήπεδο θα 
εγκαινιασθεί την Τετάρτη 
7 Σεπτεμβρίου 2022 από 
τον Περιφερειάρχη Πελο-
ποννήσου κ. Παναγιώτη 
Νίκα.

ΜΕΣΣΗΝΙΑΚΟΣ Γ.Σ. 1888
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Ενακακυκλοφορούμε, 
μετά πό τρία χσρόνια! 

Πέρασαν ήδη τρία χρόνια από το 
τελευταίο φύλο Νο 6 της Εφημερίδος 
του Συλλόγου μας «Τα νέα μας». Η 
έκδοση του φύλου Νο 7 δεν έγινε 
διότι η ύλη του κατέστη ανεπίκαιρη με 
τον ερχομό της καραντίνας. Η πανδημία, 
που επηρέασε όλη την κοινωνία από 
τον Φεβρουάριο του 2020, και βέβαια 
τον αθλητισμό, για δυόμιση χρόνια, 
βρίσκεται σε ύφεση και η ζωή μας 
επανέρχεται στα φυσιολογικά της, ελ-
πίζοντας πως όλοι θα δείχνομε την 
απαραίτητη προσοχή και θα συνεχί-
σουμε να είμαστε σε εγρήγορση. Η 
διακοπή της εκδόσεως οφειλόταν κυ-
ρίως στην ανυπαρξία αθλητικών ειδή-
σεων, αλλά και σε οικονομικούς λό-
γους. 

Από τον Οκτώβριο του 2021 όλες 
οι αθλητικές δραστηριότητες έχουν 
επανέλθει σε «κανονικούς» ρυθμούς, 
με κανόνες και περιορισμούς, με ελέγ-
χους και πρωτόκολλα, με αναβολές 
αγώνων, με ήττες λόγω απουσιών 
ασθενούντων αθλητριών και αθλητών 
και με ένα πλήθος προβλημάτων που, 
όπως φαίνεται σήμερα, ξεπεράστηκαν, 
ίσως, όμως προσωρινά. 

Αυτά τα τρία χρόνια όμως ο Μεσ-
σηνιακός συνέχιζε να δρα, να σχεδιάζει 
το μέλλον και να ετοιμάζει τα παιδιά 
του για το επόμενο βήμα τους. Πετσο-
κομμένα ήταν τα πρωταθλήματα Πο-
δοσφαίρου και Βόλεϊ, λίγα τα Πανελ-
λήνια και διασυλλογικά πρωταθλήματα 
Στίβου. Όμως…. Δεκάδες νίκες κατα-
κτήθηκαν, αρκετές ήττες μάς στενο-
χώρησαν, πολλά παιδιά βελτίωσαν τις 
επιδόσεις τους, πολλά νέα παιδιά ήρ-
θαν στις Ακαδημίες μας, πολλοί νέοι 
γονείς έμαθαν για τον ιστορικό Σύλλογό 
μας, έγιναν κάποιες εκδηλώσεις, Εθε-
λοντική Αιμοδοσία οργανώθηκε, σχο-
λεία επισκέφθηκαν το Γήπεδο και το 

τα νέα μας
Ολοκληρώνονται τα έργα  
ανακατασκευής του Γηπέδου 
του Μεσσηνιακού

Τα “Παπαφλέσσεια” επέστρεψαν!

Συνέχεια στη σελ. 2

Τα Παπαφλέσσεια 
επέστρεψανν δυνα-
μικά στο πρόγραμ-
μα. Στην Καλαμάτα 
συγκεντρώθηκαν 
μερικοί από τους κα-
λύτερους Έλληνες 
και ξένους αθλητές.  
Αναλυτικό ρεπορ-

τάζ στις σελ. 6-7
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Μουσείο μας, η Περιφέρεια Πελοπον-
νήσου ανακατασκευάζει το ιδιόκτητο γή-
πεδό μας και σε λίγο καιρό θα εγκαινια-
στεί, επιτυχημένοι διεθνείς αγώνες «Πα-
παφλέσσεια» έγιναν το Μάιο 2022, εκλο-
γές είχαμε και υπάρχει νέο Δ.Σ., υλο-
ποιείται η απόφαση του Δ.Σ. για έκδοση 
ταυτοτήτων σε όλα τα εγγεγραμμένα 
μέλη του Μεσσηνιακού, ιστορικές μελέτες 
δημοσιεύθηκαν σε τοπικές εφημερίδες 
και στο Διαδίκτυο, επανακτυπώθηκε και 
διατίθεται, η από το 1996, μελέτη του 
αγαπητού μας φίλου ερευνητή και δη-
μοσιογράφου Ηλία Μπιτσάνη «100 χρόνια 
Ολυμπιακοί αγώνες και η ιστορία του 
Μεσσηνιακού», και γενικότερα ο Μεσ-
σηνιακός πήγε μπροστά τα τελευταία  
χρόνια. Το σημαντικότερο κέρδος είναι 
πως ο ιστορικός Σύλλογός μας με αυτο-
πεποίθηση και εξωστρέφεια, με την στή-
ριξη πολλών νέων ανθρώπων, οι οποίοι 
λόγω των επαγγελματικών ιδιοτήτων τους 
δεν επιτρέπεται να εμπλακούν τυπικά 
στην Διοίκηση, όμως δρουν, οργανώνουν, 
στηρίζουν όλες τις δράσεις του Μεσση-
νιακού και οραματίζονται το μέλλον του 
με αισιοδοξία.  

Αν θα έπρεπε στην επανέκδοση της 
Εφημερίδος μας να συμπεριλάβομε όλα 
όσα έγιναν, δεν θα μας έφθανε ούτε κυ-
ριακάτικο φύλο αθηναϊκής εφημερίδος, 
μαζί με ένθετα, με τόση ύλη που υπάρχει. 
Γι’ αυτό θα περιοριστούμε στα αναγκαία 
και τα πολύ τελευταία. 

«Τα νέα μας» επανεκδίδονται και θα 
είναι μόνο ηλεκτρονικά. Για λόγους οι-
κολογικής συνειδήσεως λέμε όχι στην 
σπατάλη του χαρτιού. Για λόγους οικο-
νομίας πόρων λέμε όχι στην σπάταλη 
έκδοση που πολλοί διάβαζαν και πε-
τούσαν. Λοιπόν, Ηλεκτρονική κυρίως θα 
είναι από εδώ και πέρα η Εφημερίδα 
μας. «Τα νέα μας» θα διαδίδονται και θα 
μεταφέρονται στα e-mail των αθλητριών 
και αθλητών μας, στις Σελίδες μας και 
στις Ομάδες των Τμημάτων μας στα Μέσα 
Κοινωνικής Δικτύωσης και ο καθείς που 
θα λαμβάνει την Εφημερίδα μας ας την 
στείλει και σε κάποιους δικούς του. Αυτή 
θα είναι η κυκλοφορία μας. Ευτυχώς 
που υπάρχει το Τυπογραφείο Λεβέντη 
και θα γίνεται, όπως γινόταν εξ αρχής, η 
στοιχειοθέτησή της. Ο Μάκης Λεβέντης 
είναι λεβέντης και υπομονετικός και ακό-
μα μάς ….«ανέχεται».

Ενακακυκλοφορούμε, 
μετά πό τρία χσρόνια! 

Συνέχεια από τη σελ. 1

Το λέμε «Μουσείο» για 
λόγους συντομίας αλλά 
στην πραγματικότητα είναι 
μια «Αίθουσα Κειμηλίων». 
Εδώ βρίσκεται όλη η 
αθλητική Ιστορία της Κα-
λαμάτας και βέβαια του 
Μεσσηνιακού. Σχεδιάστη-
κε από τον αρχιτέκτονα 
Βαγγέλη Σαραντόπουλο 
και υλοποιήθηκε, σε πρώ-
το στάδιο, από τα μέλη 
μας, τους Τάκη Στασινό-
πουλο και Σταύρο Χρι-
στόπουλο.  

Ουσιαστικά, η συλλογή 
κειμηλίων εμφανίστηκε 
για πρώτη φορά στο ξε-
νοδοχείο Ελίτ στις 
18/6/2018 στην γιορτή 

για τα 130 χρόνια του 
Μεσσηνιακού. Ακολού-
θως μεταφέρθηκε σε αί-
θουσα του γηπέδου μας, 
η οποία ανακατασκευά-
στηκε με τις δυνατότητες 
που διαθέτομε, και σή-
μερα είναι επισκέψιμος 

χώρος. Ελπίζομε στο μέλ-
λον να μας δοθεί η δυνα-
τότητα να την μεταφέρομε 
σε μεγαλύτερη αίθουσα 
προκειμένου να εκτεθούν 
και άλλα κειμήλια τα 
οποία σήμερα δεν χωρούν 
στην υπάρχουσα.

Το Μουσείο του Μεσσηνιακού

Στις 10 Μαΐου 2022 στα γραφεία 
του Συλλόγου συνήλθαν σε Συμβούλιο 
οι εκλεγμένοι σύμβουλοι από τις εκλο-
γές της 9ης Μαΐου 2022 και συγκρό-
τησαν το σώμα Διοικήσεως με ομόφωνη 
απόφασή τους ως εξής: 

 
Πρόεδρος: Παναγιώτης Στασινόπου-

λος 
Α΄ Αντιπρόεδρος: Σταύρος Χριστό-

πουλος 

Β΄ Αντιπρόεδρος: Μπάμπης Βακα-
λόπουλος 

Γεν. Γραμματέας: Δημήτριος Πετρό-
γιαννης 

Αναπλ. Γεν. Γραμματέας: Δημήτριος 
Μπρεζεράκος 

Ταμίας: Χρήστος Ζερίτης 
Αναπλ. Ταμίας: Παναγιώτης Κατσί-

ποδας 
Μέλος: Θεόδωρος Μισέρος 
Μέλος: Θεόδωρος Κουτσαντώνης

Το νέο Δ.Σ. του Μεσσηνιακού 
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• Το 2021 επισκέφθηκαν το γήπεδό μας 
τρία σχολεία της Καλαμάτας. Την αρχή έκανε 
στις 4 Ιουνίου 2021 το Νηπιαγωγείο Λαιϊκων. 
Δύο λεωφορεία με 34 παιδάκια και τρεις 
εκπαιδευτικοί έφθασαν στο γήπεδο και αθλή-
θηκαν υπό τις οδηγίες των προπονητριών 
κ.κ. Γεωργίας Σουρή και Ελίνας Χαντζή. 
Έπαιξαν και μόνα τους, καταβρέχτηκαν από 
τα λάστιχα ποτίσματος του γηπέδου, τους 
μίλησε ο υπερπρωταθλητής δρομέας Πα-
ναγιώτης Δούσης, τραγούδησαν το τραγούδι 
που συνέθεσαν επ’ ευκαιρία της επισκέψεώς 
τους: 

Παιχνίδια τώρα εδώωω 
στον ιστορικό Μεσσηνιακόοο 
θα νιώσεις ωραία το κάθε λεπτόοοο. 
Αργότερα επισκέφθηκαν το Αθλητικό 

Μουσείο μας, μας άφησαν την ζωγραφιά 
τους και το αρκτικόλεξο της λέξεως ΜΕΣ-
ΣΗΝΙΑΚΟΣ, πήραν τα αναμνηστικά τους και 
τα παστελάκια τους και αποχώρησαν χα-
ρούμενα. 

• Στις 24 Σεπτεμβρίου 2021 μας επι-

σκέφθηκε το γειτονικό 12ο Δημοτικό στα 
πλαίσια της «Ημέρας Σχολικού Αθλητισμού». 
Μας έφεραν την αφίσα τους, γεμάτη ζωγρα-
φιές από ευφάνταστο χέρι, στολισμένη με 
σχέδια και πολύ αγάπη. Αθλητικά ντυμένα, 
με τις μάσκες τους, με τα self test τους και 
την απεριόριστη διάθεση για παιχνίδι. 

Εκπαιδευτικοί εξαίρετοι, σοβαροί και εξαι-
ρετικής διάθεσης άνθρωποι, σαν κύκνοι 
αγκάλιαζαν τα παιδάκια και τα βοήθησαν να 
προσαρμόσουν την ορμή τους σε οργανωμένα 
παιχνίδια. 

Προπονήτριες του Μεσσηνιακού παρευ-
ρέθηκαν και δίδαξαν στα παιδιά αγωνίσματα 
του Στίβου (οι κυρίες Χαντζή και Λυκοτραφίτη) 
ενώ η Γεωργία Σουρή δίδαξε το Βόλεϊ. 

Τρεχαλητά και μπάλες, σχοινάκια και 
υπερπήδηση εμποδίων, ταχύτητες και ρίψεις, 
άλματα και καρφιά, χαρούμενες φωνές στην 
φωτεινή μέρα, φωτογραφίσεις και περιστατικά 
ήταν στην ημερήσια διάταξη και μεγάλος 
αριθμός ταλέντων που ξεχώρισαν. Ταλέντα 
αληθινά που αν προσεχθούν θα στελεχώσουν 
ομάδες και συλλόγους. 

Επίσκεψη στο Μουσείο Αθλητικής Ιστορίας 

που γέμισε με βλέμματα θαυμασμού με τις 
κυπελάρες που κράτησαν στα χέρια τους, 
με τις παλιές φωτογραφίες, με τις φανέλες 
και τα λάβαρα από 133 χρόνια ιστορίας. 

Εξουθενωμένα αποχώρησαν, ευχαριστη-
μένα που γέμισαν το πρωινό τους με αθλη-
τισμό. Δόθηκαν στην Διευθύντρια του σχο-
λείου τους 100 αναμνηστικά της επισκέψεώς 
τους και από ένα παστελάκι «Το Καλαματιανό» 
για κάθε παιδάκι. 

• Στις 21 Οκτωβρίου 2021 μας επισκέ-
φθηκε το 6ο Δημοτικό Καλαμάτας. Πολλά 
παιδιά, 130 περίπου μαζί με πολλούς εκ-
παιδευτικούς. Πέρασαν ωραία με πολλά 
παιχνίδια, και ποδόσφαιρο και βόλεϊ και 
τρεξίματα και επίσκεψη στο Μουσείο και 
πέρασαν 3,5 ώρες χωρίς να το καταλάβουμε. 
Πήραν το αναμνηστικό τους και το «Καλα-
ματιανό» παστελάκι τους και γύρισαν ποδα-
ράτα, όπως είχαν έρθει, στο σχολείο τους. 

Τέλεια παιδιά με καταπληκτικούς δασκά-
λους. Καλή πρόοδο παιδάκια. Σας ευχαρι-
στούμε για την επίσκεψη…. Και για τα ωραία 
λόγια που γράψατε στο βιβλίο εντυπώσεων 
των επισκεπτών……. 

Επισκέψεις σχολείων στο ιστορικό γήπεδο Μεσσηνιακού

ΣΥΓΧΑΡΗΤΗΡΙΑ 
Στις αθλήτριες και αθλητές τον Συλλόγου μας που πέτυχαν 

στο Πανεπιστήμιο και συνδύασαν αθλητισμό και σχολικές 
επιδόσεις : 

 
ΑΠΟ ΤΟ ΤΜΗΜΑ ΣΤΙΒΟΥ  
Αντωνόπουλος Γιώργος, που πέρασε στην ΣΣΑΣ ιατρική, 
Βασιλογιαννακόπουλος Γιώργος, που πέρασε στη σχολή Ηλε-

κτρολόγων Μηχανικών Αθήνας. 
Ζαχαριάς Αλέξανδρος, που πέρασε στη σχολή Ικάρων, 
Κομπότη Αθανασία, που πέρασε στο Παιδαγωγικό Δημοτικής Εκ-

παίδευσης Φλώρινας, 
Μαλαπάνης Παναγιώτης, που πέρασε στο Μαθηματικό Πάτρας, 
Ντουλαπτσή Ζωή, που πέρασε στο Χημικό Πάτρας, 
Σουλεϊμέζη Νίκη, που πέρασε στην σχολή Εκπαιδευτικής και Κοι-

νωνικής Πολιτικής Θεσσαλονίκης, 
Χανδρινού Μαριδήμη, που πέρασε στη Νομική Αθηνών. 

ΑΠΟ ΤΟ ΤΜΗΜΑ ΒΟΛΕΪ  
Μαλαπάνη Κωνσταντίνα, που πέρασε στη σχολή Μουσικής Επιστήμης 

και Τέχνης στο Πανεπιστήμιο Μακεδονίας, -Παπαβασιλοπούλου Ιωάωα, 
που πέρασε στη σχολή Διοικητικής Επιστήμης και Τεχνολογίας στο 
Πανεπιστήμιο Πατρών, 

Αδαμοπούλου Αγγελική, στην σχολή Παιδαγωγικών Σπουδών στο 
Βόλο. 

Βασιλειάδη Κυριακή, στην σχολή Φιλολογίας Καλαμάτας. 
Γεωργοπούλου Ευγενία, στη σχολή Κοινωνιολογίας του Παντείου 

Αθήνας. 
Γιαωίκου Παρασκευή, στην σχολή Μηχανικών Βιομηχανικής Σχε-

δίασης και Παραγωγής Αθήνας. 
Λυμπεροπούλου Εύη, στην σχολή Ιατρική Πατρών. 
Μπένου Βαρβάρα, στην σχολή Φυσιοθεραπείας Πατρών. 
Μπουλούκου Χάρις, στην σχολή Ιατρική Κρήτης. 
Ευχόμαστε καλές σπουδές και Υγεία.

Επιτυχόντες Πανελληνίων στα πανεπιστημιακά ιδρύματα το 2021



 ΤΑ ΝΕΑ ΜΑΣ 4 ΑΥΓΟΥΣΤΟΣ 2022

Το Σάββατο 16 Σεπτεμβρίου 2020 
ο Μεσσηνιακός πραγματοποίησε τον αγια-
σμό των τμημάτων του για τη νέα σεζόν στο 
χώρο του ιστορικού γηπέδου του συλλόγου 
με την είδηση της ημέρας να βγαίνει από 
τον  χαιρετισμό  του  Παναγιώτη  Νίκα, ο 
οποίος έδωσε το παρών στην τελετή. 

Ο περιφερειάρχης δεσμεύτηκε πως μέσα 
στη χρονιά που διανύουμε θα δημοπρατηθεί 
το έργο του εκσυγχρονισμού του γηπέδου, 
αναφέροντας χαρακτηριστικά: 

“Ξέρετε ότι σε εμένα δεν αρέσει να 
λέω λόγια τα οποία να μην υλοποιούνται 
στην συνέχεια. Λοιπόν θα μας υποβάλει η 
Διοίκηση, και το λέγω δημόσια, μία μελέτη 
που θα κάνει και θα στείλει στην Περιφέρεια, 
και εμείς ταχύτατα, εννοώ μέσα σε μέρες 
όταν θα έρθει η μελέτη, θα εκταμιεύσουμε 
τους αναγκαίους πόρους ώστε να υποστη-
ρίξομε την υποδομή εδώ στο γήπεδό σας”. 

Την εκδήλωση τίμησαν επίσης με την 
παρουσία τους ο Αντιπεριφερειάρχης Μεσ-

σηνίας Στάθης Αναστασόπουλος, ο Αντι-
δήμαρχος  Καλαμάτας Γιώργος Φάβας, ο 
οποίος απηύθηνε σύντομο χαιρετισμό εκ 
μέρους του Δήμου Καλαμάτας, κάποιοι γο-
νείς παιδιών καθώς και συνετά προβλεπό-
μενος αριθμός αθλητριών και αθλητών 
ώστε το σύνολο των παρευρισκόμενων να 
μην υπερβαίνει τα 80 άτομα, βάσει του υγει-
ονομικού πρωτοκόλλου για τους αθλητικούς 
χώρους. 

Στο χαιρετισμό του ο πρόεδρος του Μεσ-
σηνιακού  Παναγιώτης  Στασινόπουλος, 
ανέφερε ανάμεσα στα άλλα και τα εξής: 

“Ο Μεσσηνιακός παρά τις δυσκολίες 
των τελευταίων ετών και εσχάτως του κο-
ρονοϊού, κατάφερε να διατηρήσει τα αγω-
νιστικά τμήματά του και τις ακαδημίες του 
σε υψηλό επίπεδο. Γνωρίζουμε ότι οι δυ-
σκολίες παραμένουν, τα προβλήματα είναι 
μεγάλα και κάποια δεν θα λυθούν εύκολα. 
Όμως η προσπάθειά μας θα συνεχιστεί με 
πάθος για το καλό του αθλητισμού. Ευχα-

ριστούμε για την διαχρονική τους προσφορά 
Αθλήτριες και Αθλητές, Προπονήτριες και 
Προπονητές, Διοικητικά στελέχη, Χορηγούς, 
Φιλάθλους, Εθελοντές, τα έντυπα και ηλε-
κτρονικά ΜΜΕ. 

Ευκαιρίας δοθείσης ευχαριστούμε θερ-
μώς τον Περιφερειάρχη Πελοποννήσου 
κύριο Παναγιώτη Νίκα, ο οποίος μας τιμά 
σήμερα με την παρουσία του, για τις δηλώ-
σεις του περί της ανακατασκευής του ιστο-
ρικού γηπέδου μας. 

Ευχαριστούμε επίσης για την τιμητική 
παρουσία τους στην σημερινή εκδήλωση 
του Αντιπερειφεριάρχη κυρίου Στάθη Ανα-
στασόπουλου καθώς και του Αντιδημάρχου 
κυρίου Γιώργου Φάβα. 

Ευχαριστούμε επίσης τους γονείς των 
αθλητριών και αθλητών μας που αφιερώνουν 
χρόνο και δαπανούν χρήματα προκειμένου 
τα παιδιά τους να κάνουν αθλητισμό στον 
ιστορικότερο ελληνικό σύλλογο και στον 
υγιές περιβάλλον του...”.

Ο αγιασμός των τμημάτων του Μεσσηνιακού το 2020

Οι βραβεύσεις του 2021
Με βραβεύσεις έκλεισε η 

πολύ επιτυχημένη χρονιά 2021 
για το παλαιότερο τμήμα τον ιστο-
ρικού Μεσσηνιακού. Τον Στίβο 
τον κυρίαρχο. Από το 1895 που 
ιδρύθηκε το Τμήμα και μέχρι σή-
μερα έχουν εκπαιδευτεί χιλιάδες 
αθλητές από εκατοντάδες προ-
πονητές. Αμέτρητες είναι οι επι-
τυχίες, οι διακρίσεις και οι βρα-
βεύσεις. Η μια γενιά διαδέχεται 
την άλλη και συνεχίζεται η εκ-
παίδευση των παιδιών, η μόρ-
φωση των προπονητών, καθώς 
και η στήριξη από τους ανθρώπους 
που για πολλά χρόνια συντηρούν 
και μεγαλώνουν συνεχώς το Τμή-
μα Στίβού. 

Μεγάλη συγκίνηση για όλους 
μας η βράβευση των τριών αθλη-
τών μας που διακρίθηκαν σε πα-
νελλήνιούς αγώνες με εντυπω-
σιακές επιδόσεις. Δίπλα στούς 

τιμώμενους Νικόλαο Ζαχαρέα 
και Γεώργιο Βασιλογιαωακόπον-
λο, βρέθηκαν τα «ιερά τέρατα» 
τον Στίβού, σαν τους Δημήτρη 
Πονλόπουλο, Λούη Τσάτονμα, 
Θοδωρή Χάντζο και Τάκη Κάβδα 
που πλέον από άλλα μετερίζια 
στηρίζούν τη νέα γενιά και την 
καμαρώνούν που ανεβαίνει επί-
πεδο και προβάλλει πανελλαδικά 
την Πελοπόννησο, την Καλαμάτα 
και τον Μεσσηνιακό. Δεν μπόρεσε 
να παρευρεθεί ο Λάμπρος Μπα-
κούρος και την βράβευσή τον 
παρέλαβε ο Θοδωρής Χάντζος. 

Η Χορηγός εταιρία εμπορίας 
αθλητικών ειδών, το πασίγνωστο 
ALMA SPORT, το οποίο 40 χρό-
νια τώρα στηρίζει ποιοτικά την 
αθλητική δράση και τους αθλητι-
κούς συλλόγους, επέλεξε στο 
κλείσιμο τον 2021 να τιμήσει αυ-
τούς που διακρίθηκαν περισσό-

τερο και πρόβαλαν τον αθλητισμό 
της Καλαμάτας. 

Τους χάρισε αθλητικό υλικό 
σε μια λιτή τελετή στο τέλος της 
οποίας ο Παναγιώτης Στασινό-
πουλος, 26« Πρόεδρος τον Μεσ-
σηνιακού στα 134 χρόνια ζωής 
τον, αφού σννεχάρη τους αθλητές, 
ευχαρίστησε την Χορηγό εταιρεία 

και προσέφερε στους τιμώμενους 
και στον κ. Κατσίποδα, εκπρό-
σωπο τον ALMA SPORT ECO-
NOMY, τον «Πάπύρο Τιμής», μια 
εξαιρετική τιμή που καθιερώθηκε 
από τον Μεσσηνιακό το 2021 
και με αυτή θα τιμώνται στο μέλ-
λον αξιόλογοι άνθρωποι.
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Η Ελλάδα και όλη η Ανθρωπότητα 
μαστίζονται από πρωτόγνωρες συνθήκες 
πανδημίας του ιού Covid-19. Το Εθνικό 
σύστημα Υγείας δοκιμάζεται καθημερινά 
και φαίνεται πως αντέχει προς το παρόν. 
Θέλει όμως την στήριξή μας. Υπάρχουν 
τεράστιες ανάγκες για Αίμα και αν ξε-
μείνουμε θα «ματώσει» η κοινωνίας μας 
περισσότερο.                                                

Μαζί με την αλλαγή της συμπεριφο-
ράς του κάθε ενός, δίνεται η ευκαιρία 
για να δειχθεί εμπράκτως και η αλλη-
λεγγύη προς τους συνανθρώπους μας 
που έχουν ιδιαίτερες ανάγκες και όχι 
μόνο αυτή την περίοδο, διότι οι ανάγκες 
σε αίμα είναι συνεχείς. 

Οι αθλητές και οι σκεπτόμενοι αθλη-
τικά έχουν ιδιαίτερες Αξίες και Αρχές. 
Ο Εθελοντισμός και η Συμπόνοια προς 
τους έχοντες ανάγκη, ας είναι αυτές 
που θα μας οδηγήσουν θα κάνουμε το 
σωστό. Να γίνουμε έστω και μία φορά 
Εθελοντές Αιμοδότες. 

Ίσως κάποια στιγμή να  χρειαστούμε 
Αίμα και εμείς, ή κάποιος δικός μας 
άνθρωπος. 

Ο ιστορικός Μεσσηνιακός, με τα 132 
χρόνια ζωής σε αθλητικούς αγώνες, 
δεν απουσίασε ποτέ και από τους κοι-
νωνικούς αγώνες. Ούτε τώρα θα λείψει. 
Είναι εγγεγραμμένος στο Εθνικό Μητρώο 
Εθελοντών ως Σωματείο προσφοράς… 
και 

Καλούμε τα μέλη μας και τους φίλους 
μας, γενικότερα τους ανθρώπους του 
Αθλητισμού, να δώσουν  εθελοντικά 
Αίμα για να καλυφθούν οι μεγάλες 
ανάγκες που υπάρχουν. Τα οφέλη είναι 
πολλά αλλά το κυριότερα είναι α) το 
συναίσθημα που νιώθει ο εθελοντής 
ότι έκανε το χρέος του και β) καλύπτεται, 
αν χρειασθεί αίμα, και ο αιμοδότης και 
τα μέλη της οικογενείας του.   

Δίνοντας για πρώτη φορά αίμα και 
συμπληρώνοντας το έντυπο με το ιατρικό 
ιστορικό μας, μπορούμε να ζητήσουμε 
να μας χορηγηθεί κάρτα εθελοντή αι-
μοδότη από το Εθνικό Μητρώο Αιμο-
δοτών (https://blooddonorregistry.gr/). 
Θα μας σταλεί ένας κωδικός στο email 
σας, και απλά θα πρέπει να ακολου-
θήσουμε τις οδηγίες. Αν ήδη έχουμε 

κάρτα, τότε θα μας προστεθεί η νέα 
μονάδα που θα δώσουμε στην υπάρ-
χουσα κάρτα.                                                                        

Οι αιμοληψίες δεν γίνονται στο Νο-
σοκομείο πλέον αλλά στο ΚΕΦΙΑΠ 
Καλαμάτας που βρίσκεται κοντά στην 
πύλη του παλαιού στρατοπέδου, στο 
τέρμα της οδού Μαυρομιχάλη στο Ανα-
τολικό Κέντρο, δίπλα από το γήπεδό 
μας. Γίνονται με αυστηρές προδιαγραφές 
που προσαρμόστηκαν στα δεδομένα 
της εποχής.                                           

Γι’ αυτό όσοι επιθυμούν να προ-
σφέρουν Αίμα παρακαλούνται να επι-
κοινωνούν με τα παρακάτω τηλέφωνα 
των μελών μας για να το δηλώνουν και 
με βάση την κατάσταση που θα συντα-
χθεί εμείς θα επικοινωνούμε με την 
αρμόδια υπηρεσία Αιμοδοσίας για να 
καθορίζεται η αιμοδοτική συνάντηση 
συγκεκριμένη ημέρα & ώρα ώστε να 
μην υπάρχει αναμονή.                                            

Όσοι θέλουν να προσφέρουν ανε-

ξάρτητα από την Συλλογική μας κίνηση, 
μπορούν να επικοινωνούν με το τμήμα 
Αιμοδοσίας στο τηλέφωνο 2721360100 
και να κανονίζουν το ραντεβού. 

Ο προγραμματισμός γίνεται από τώρα 
και οι μέρες θα είναι της περιόδου 
μετά το Πάσχα. 

Για δηλώσεις συμμετοχής και πλη-
ροφορίες μπορείτε να τηλεφωνείτε στα 
γραφεία του Συλλόγου μας 
2721024605 (είναι με εκτροπή) και 
στους : Τάκη Στασινόπουλο 
6938532292, Δημήτρη Πουλόπουλο 
6974711317, Γιάννη Καλυβιώτη 
6981266003 και Χρήστο Ζερίτη 
6981860472. 

ΜΕΝΟΥΜΕ ΣΠΙΤΙ. 
ΒΓΑΙΝΟΥΜΕ ΜΟΝΟ ΓΙΑ ΝΑ 

ΔΩΣΟΥΜΕ ΖΩΗ. 
ΔΕΝ ΘΑ «ΜΑΤΩΣΟΥΜΕ» ΑΝ 

ΔΩΣΟΥΜΕ ΑΠΟ ΛΙΓΟ ΑΙΜΑ Ο 
ΚΑΘΕΝΑΣ ΜΑΣ.

Κάλεσμα του Μεσσηνιακού ΓΣ 1888 
το 2020 για εθελοντική αιμοδοσία
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Τα Παπαφλέσσεια επιστρέφουν δυ-
ναμικά στο πρόγραμμα. Στην Καλαμάτα 
έχουν συγκεντρωθεί μερικοί από τους 
καλύτερους Έλληνες και ξένους αθλη-
τές. 

Το πρώτο αγώνισμα του μίτινγκ ήταν το 
τριπλούν ανδρών. Η τριάδα των καλύτερων 
Ελλήνων μοιράστηκε τις αντίστοιχες τρεις θέ-
σεις. Πρώτος ήταν ο Δημήτρης Τσιάμης με 
16,61μ. (+1,1), δεύτερος ήταν ο Ανδρέας 
Πανταζής με 16,30μ. (+0,1) και τρίτος ο Νί-
κος Ανδρικόπουλος με 15,91μ. (+1,2). 

Στα 100μ. εμπόδια νικήτρια ήταν Ολλαν-
δή  Μάαικε Τιν Α-Λιμ  σε 13.16 (+0,9) 
που πέτυχε ατομικό ρεκόρ (είχε 13.19). 
Πολύ καλή ήταν η  Αναΐς Καραγιάννη, 
που ακολούθησε σε 13.27 και πέτυχε ατομικό 
ρεκόρ. Η 22χρονη είχε 13.31 από το 2020 
στην Πάτρα και δείχνει ότι φέτος μπορεί να 
κατεβάσει και άλλο την επίδοσή της. Παρα-
μένει 8η Ελληνίδα όλων των εποχών. Τρίτη 
ήταν η Σέρβα Άνια Λούκιτς με 13.67. Δεν 
τερμάτισε η Ελισάβετ Πεσιρίδου, που χτύ-
πησε ένα εμπόδιο χάνοντας το ρυθμό της και 
σταμάτησε. 

Στον ακοντισμό ανδρών επικράτησε ο Λε-
τονός Πάτρικς Γκάιλουμς με 83,65μ., ο 
οποίος πέτυχε μεγάλο ατομικό ρεκόρ, αφού 
είχε 81,91μ. Δεύτερος ήταν ο Ρουμάνος Αλε-

ξάντρου Νόβακ με 78,07μ. Τρίτος ήταν ο 
Έλληνας πρωταθλητής  Δημήτρης 
Τσίτσος με 73,08μ. 

Στα 100μ. νικητής ήταν ο Τούρκος Καϊχάν 
Οζέρ με 10.38 (0,0). Δεύτερος ήταν ο Δα-
νός Κότζο Μούσα σε 10.49 και τρίτος ήταν 
ο Παναγιώτης Τριβυζάς σε 10.50. Έκανε 
καλή κούρσα πάλι ο Έλληνας πρωταθλητής, 
που έχει φετινό ρεκόρ 10.38. Στη δεύτερη 
σειρά ο Γιάννης Καριοφύλλης με 10.65 
πέτυχε ατομικό ρεκόρ, αφού είχε 10.80. 

Πολύ καλή και δυνατή κούρσα έγινε στα 
100μ. γυναικών με την Πολωνή Πία Σκρι-
ζόφσκα  να κερδίζει σε 11.12 (+1,4) ση-
μειώνοντας ατομικό ρεκόρ (είχε 11.22). Δεύ-
τερη ήταν η Πολυνίκη Εμμανουηλίδου σε 
11.51. Η Ελληνίδα πρωταθλήτρια πέτυχε 
ατομικό ρεκόρ, αφού είχε 11.55 από πέρσι 
στο Ταλίν. Η 18χρονη δείχνει σε πολύ καλή 
κατάσταση και αφήνει υποσχέσεις για τη συ-
νέχεια. Άλλωστε ο μεγάλος της στόχος είναι 
το Παγκόσμιο Πρωτάθλημα Κ20 στο Κάλι. 
Τρίτη ήταν η  Άρτεμις Αναστασίου  σε 
11.61, που πέτυχε και εκείνη ατομικό ρεκόρ, 
καθώς είχε 11.73. 

Στο μήκος ανδρών ο  Μίλτος Τεντό-
γλου είχε άλλο ένα μεγάλο άλμα στα 8,22μ. 
(+1,9) που αρκούσε να του δώσει τη νίκη. 
Δεύτερος ήταν ο Σουηδός  Τόμπιας Μό-

ντλερ με 8,10μ. (+0,6). 
Στα 400μ. πρώτος τερμάτισε ο 

Σέρβος  Μπόσκο Κιγιάνοβιτς  με 45.72 
που είναι ατομικό του ρεκόρ. Ο  Γιάννης 
Ντέτσικας που πήρε την 3η θέση με 47.05 
πέτυχε ατομικό ρεκόρ, καθώς είχε 47.36. 

Στο ύψος γυναικών η Μαρίγια Βούκο-
βιτς έκανε άλλον έναν εξαιρετικό αγώνα και 
πέρασε το 1,95μ. που τη φέρνει στην τρίτη 
θέση στον κόσμο. Η Μαυρουβούνια βελτιώ-
θηκε, αφού είχε 1,93μ. από τα Βεργώτεια, 
ενώ πλησιάζει το ατομικό της ρεκόρ που 
είναι 1,97μ. Δεύτερη ήταν η Σουηδέζα Μάγια 
Νίλσον  με 1,88μ. και τρίτη η  Τατιάνα 
Γκούσιν με 1,84μ. Η Δέσποινα Μαλτα-
μπέ  που ήταν 5η στον αγώνα με 1,84μ., 
βελτίωσε το ατομικό της ρεκόρ που ήταν 
1,83μ. 

Στα 800μ. πρώτη ήταν η Πολωνή Αντζέ-
λικα Σάρνα με 2.03.14. Καλύτερη Ελληνίδα 
ήταν η Γεωργία- Μαρία Δεσπολάρη που 
ήταν 5η με 2.12.59 που είναι ατομικό της. 

Πολύ καλός ήταν και πάλι ο  Χρήστος 
Κοτίτσας  που πήρε τη νίκη στα 800μ. με 
1.48.13, ισοφαρίζοντας τη φετινή του επίδοση. 
Τρίτος ήταν ο Χαρίδημος Ξενιδάκης  με 
1.48.63, ο οποίος συνέτριψε το ατομικό του 
ρεκόρ που ήταν 1.50.07. Καλός ήταν και 
ο Χαράλαμπος Λαγός που ήταν 5ος στην 

Τα “Παπαφλέσσεια” επέστρεψαν!

>>>
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κούρσα με 1.49.44 που είναι ατομικό του. 
Στον ακοντισμό η Ελίνα Τζένγκο έστειλε 

βολή πάνω από τα 60μ., αλλά όχι όσο θα 
ήθελε, έχοντας και φετινό 62,09μ. και ρεκόρ 
63,96μ. Η καλύτερη προσπάθειά της ήταν 
60,43μ. και πήρε τη δεύτερη θέση. Νικήτρια 
ήταν η Κουβανή Γιουλέμνις Αγκιλάρ με 
62,52μ. 

Στα 200μ. πάλι η  Άρτεμις 
Αναστασίου  με την  Πολυνίκη Εμμα-
νουη-λίδου ήταν εξαιρετικές. Η πρώτη ήταν 
νικήτρια με 23.35 (+1,0) πετυχαίνοντας μεγάλο 
ατομικό ρεκόρ, αφού είχε 23.52. Η δεύτερη 
ακολούθησε με 23.41, σημειώνοντας επίσης, 
ατομικό ρεκόρ, αφού είχε 23.77. Βελτίωσε 
και το δικό της πανελλήνιο ρεκόρ Κ20 στο 
αγώνισμα. Τρίτη ήταν η Ανδριάνα Φέρρα με 
24.31. 

Στο μήκος γυναικών ο άνεμος πήρε τις 
περισσότερες επιδόσεις! Εκτός από τη νικήτρια 
την Σέρβα  Μιλίτσα Γκαρντάσεβιτς  που 
πήδηξε 6,69μ. (+1,9) και πέτυχε ατομικό 
ρεκόρ. Δεύτερη ήταν η Σπυριδούλα Κα-
ρύδη με 6,51μ. (+2,5) και τρίτη η Βασιλική 
Χαϊτίδου με 6,38μ. (+2,3). 

Tέλος να σημειωθεί ότι έγινε και αγώνας 
100 μέτρων για αθλητές με τυφλότητα, που 
εισέπραξαν το πιο ζεστό χειροκρότημα του 
κοινού. 

Οι διοργανωτές με το τέλος του αγωνί-
σματος του μήκους τίμησαν τον Μίλτο Τε-
ντόγλου και τον Γιώργο Πομάσκι για το 
χρυσό μετάλλιο στο Τόκιο, αλλά και τον Δη-
μήτρη Τσιάμη για την διαχρονική του παρουσία 
στον χώρο. Την απονομή έκαναν η πρόεδρος 
του ΣΕΓΑΣ, Σοφία Σακοράφα, ο περιφε-
ρειάρχης Πελοπονήσσου, Παναγιώτης Νίκας 
και ο Δήμαρχος Καλαμάτας, Θανάσης Βα-
σιλόπουλος. 

Ο Τεντόγλου όπως σε κάθε του εμφάνιση 
κέρδισε το ζεστό χειροκρότημα των φίλων 
του στίβου, ενώ μοίρασε δεκάδες αυτόγραφα 
σε νεαρούς θαυμαστές του.

Συνέντευξη, στου Μεσσηνιακού την πόρτα…. 
Με δυό λέξεις. 
Με την Βασιλική Τσούμπανου 
- Πόσο ετών είσαι; 
- 14 
- Πόσο ύψος έχεις; 
- 1,80μ. 
- Με ποιο άθλημα ασχολείσαι; 
- Με το στίβο και συγκεκριμένα με τον δρόμο των 

150μ. 
- Τι επιδόσεις έχεις; 
- Η καλύτερη επίδοση μου είναι το 20.84 στο 

περσινό πανελλήνιο πρωτάθλημα Κ16 
- Γιατί αυτή η επιλογή; 
- Η επιλογή του στίβου έγινε σε πολύ μικρή ηλικία 

από τους γονείς μου, αλλά το αγάπησα και συνεχίζω 
όλα αυτά τα χρόνια 

- Προπονητής σου; 
- Ο κ. Θοδωρής Χάντζος.  
- Πως βρέθηκες στο Μεσσηνιακό; 
- Επιλέξαμε τον Μεσσηνιακό γιατί είναι σύλλογος 

με ιστορία και διακρίσεις 
- Τι σου κάνει εντύπωση από την 134χρονη ιστορία του; 
- Σίγουρα το ότι είναι 134χρονη 
- Στόχοι αθλητικοί; 
- Να συνεχίσω να προπονούμαι, να αγωνίζομαι και να βελτιώνομαι 
- Με το σχολείο πως τα πας; 
- Αρκετά καλά. Προσπαθώ να μοιράζω το χρόνο 
- Στόχοι σπουδών; 
- Δεν έχω αποφασίσει ακόμα αλλά σίγουρα θέλω να σπουδάσω 
- Η οικογένειά σου σε στηρίζει; 
- Με στηρίζει και με ενθαρρύνει 
- Ποιο είναι το μότο σου; 
- Ποτέ μην τα παρατάς…

Διετής προγραμματική 
σύμβαση για το διεθνές μί-
τινγκ στίβου Παπαφλέσσεια 
υπέγραψε ο περιφερει-
άρχης Παναγιώτης Νίκας 
το βράδυ της Πέμπτης 
12/5/2022 με τον Μεσ-
σηνιακό ΓΣ.   

Η Περιφέρεια Πελο-
ποννήσου, σε συνεργασία 
με τον Δήμο Καλαμάτας, 
το Επιμελητήριο Μεσσηνίας 
και τον Μεσσηνιακό Γυ-
μναστικό Σύλλογο θα συν-
δράμουν οικονομικά την 
διοργάνωση της διεθνούς 
συνάντησης στίβου “Παπα-
φλέσσεια”, στην Καλαμάτα, 
την διετία 2022 – 2023.  

H διετούς διάρκειας 

προγραμματική σύμβαση 
είναι ύψους 103.000 ευρώ, 
μεταξύ της Περιφέρειας, 
του Δήμου Καλαμάτας, του 
Επιμελητηρίου Μεσσηνίας 
και του Μεσσηνιακού Γυ-
μναστικού Συλλόγου.  

Σύμφωνα με αυτή, η 
Περιφέρεια θα διαθέσει 

συνολικά 60.000 ευρώ για 
την διεξαγωγή -φέτος και 
του χρόνου- των “Παπα-
φλεσσείων”, ο Δήμος Κα-
λαμάτας συνολικά 20.000, 
ο Μεσσηνιακός συνολικά 
20.000 και το Επιμελητήριο 
συνολικά 3.000 ευρώ. 

 Διετής προγραμματική σύμβαση για το διε-
θνές μίτινγκ στίβου Παπαφλέσσεια 

<<<
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Ανακοίνωση 
Άλλη μια διοργάνωση των «Παπαφλεσ-

σείων», πέρασε στην ιστορία κερδίζοντας τις 
εντυπώσεις και αποσπώντας παράλληλα τα 
κολακευτικά σχόλια όλων: των αθλητών, 
του τύπου, του φίλαθλου κοινού. Η φετινή 
διοργάνωση, που έλαβε χώρα σε συνθήκες 
οικονομικοκοινωνικής ύφεσης, είχε ως κύριο 
χαρακτηριστικό την άψογη διοικητική οργά-
νωση και τον υψηλό λειτουργικό σχεδιασμό, 
με φυσικό επακόλουθο την πραγματοποίηση 
μιας αξιομνημόνευτης αθλητικής εκδήλωσης. 
Η διοργάνωση αναβαθμίστηκε ξανά σε διεθνές 
μίτινγκ, περιήλθε υπό την σκέπη της Ευρω-
παϊκής Ομοσπονδίας Στίβου και απέκτησε 
ξανά την αίγλη του παρελθόντος. 

Στο πλαίσιο των καινοτόμων ενεργειών 
που διενεργούνται σε ετήσια βάση στα «Πα-
παφλέσσεια», το αγωνιστικό πρόγραμμα πε-
ριείχε συμμετοχές αθλητών όλων των ηλι-
κιακών κατηγοριών προσφέροντας ποικιλία 
στον αγωνιστικό χώρο, κεντρίζοντας παράλ-
ληλα το ενδιαφέρον θεατών και τηλεθεατών. 
Τόσο οι κορυφαίοι Έλληνες και ξένοι πρω-
ταθλητές όσο οι νεαροί Καλαματιανοί αθλητές 
καθώς και αθλητές με Τυφλότητα, αποζη-
μίωσαν το φίλαθλο κοινό με την προσπάθεια, 
το πείσμα, τον έντονο συναγωνισμό και τις 
αγωνιστικές τους επιδόσεις. 

Η Οργανωτική Επιτροπή των «Παπαφλεσ-
σείων» ευχαριστεί θερμά όλους τους παρά-
γοντες που συνέβαλλαν, από τη θέση τους, 
στην πραγματοποίηση μιας επιτυχημένης διορ-
γάνωσης: 

Τους αθλητές όλων των κατηγοριών, για 
το υψηλό αγωνιστικό θέαμα, τις αξιόλογες 
επιδόσεις, τον αγώνα για την επίτευξη του 
αγωνιστικού τους στόχου, τη μαχητικότητα, 
τον σεβασμό στο συναθλητή.  

Τους κριτές των αγώνων για την αμερο-
ληψία τους και την συνολική τους στάση 
εντός και εκτός αγωνιστικού χώρου. 

Το προσωπικό του Δημοτικού Σταδίου 
Καλαμάτας για την αμέριστη βοήθεια και 
συμβολή τους στην επιτυχή διεξαγωγή της 
διοργάνωσης. Συμβολή που δεν περιορίζεται 
στα στενά χρονικά πλαίσια των αγώνων, 
αλλά καλύπτει μια μακρά, χρονικά, περίοδο 

που εκτείνεται αρκετά πριν και μετά τη τέλεση 
της διοργάνωσης. 

Τα Μ.Μ.Ε., έντυπο, ηλεκτρονικό και ρα-
διοφωνικό, τους δημοσιογράφους, οι οποίοι 
στηρίζουν διαχρονικά τα «Παπαφλέσσεια», 
που μετέφεραν εικόνα (ΕΡΤ και BEST TV) 
και πληροφόρηση (πανελλήνιος και τοπικός 
τύπος, ιστοσελίδες, ραδιόφωνο) προς κάθε 
ενδιαφερόμενο. 

Τον κύριο και διαχρονικό διοργανωτή των 
«Παπαφλεσσείων», τον «Μεσσηνιακό Γυμνα-
στικό Σύλλογο 1888» μέσω των ανθρώπων 
που τον υπηρετούν. Η εμπειρία και η τεχνο-
γνωσία τους αποτελούν εγγυητικό παράγοντα 
για εξίσου επιτυχημένες, οργανωτικά, μελ-
λοντικές εκδηλώσεις. Ιδιαίτερη μνεία οφείλεται 
να γίνει προς στους αθλητές της αγωνιστικής 
ομάδας και της Ακαδημίας του Μεσσηνιακού, 
για τις πολύτιμες υπηρεσίες τους από νευ-
ραλγικές και άκρως υπεύθυνες θέσεις, κατά 
τη διάρκεια των αγώνων. 

Τον Σ.Ε.Γ.Α.Σ. για την σημαντική στήριξη 
του σε όλα τα επίπεδα της διοργάνωσης. 
Εξαιρετικά ιδιαίτερες ευχαριστίες αποδίδονται 
στην Πρόεδρο του Σ.Ε.Γ.Α.Σ. κυρία Σοφία 
Σακοράφα, η οποία στήριξε την διοργάνωση 
από την πρώτη στιγμή, στον Ομοσπονδιακό 
Προπονητή Γιώργο Πομάσκι, στους συνερ-
γάτες  Στέφανο Ματάκη, Ανδρέα Γκόγκα, 
Άγγελο Προβατά, τον τεχνικό σύμβουλο της 
ΕΑΣ ΣΕΓΑΣ Τριανταφυλλόπουλο Σπύρο, 
καθώς και στους εκφωνητές- παρουσιαστές 
των αγώνων Δημήτρη Κελεπούρη και Νίκο 
Κριεζή. 

Τους συνεργάτες και συν-διοργανωτές 
των «Παπαφλεσσείων», την Περιφέρεια Πε-
λοποννήσου, τον Δήμο Καλαμάτας, το Υπουρ-
γείο Πολιτισμού και Αθλητισμού, το Επιμε-
λητήριο Μεσσηνίας και την Δ.Ε.Υ.Α. Καλα-
μάτας για την διάθεση οικονομικών πόρων, 
ανθρώπινου δυναμικού και αθλητικών εγκα-

ταστάσεων. 
Τους Χορηγούς των αγώνων: Τον χρυσό 

Χορηγό Ίδρυμα Γεωργίου και Βικτωρίας Κα-
ρέλια, τον αργυρό Χορηγό Ίδρυμα καπετάν 
Βασίλη και Κάρμεν  Κωνσταντακόπουλου, 
τον μέγα Χορηγό την Stoiximan, και τις επι-
χειρήσεις Zwitter Pharmaceuticals LTD, 
Στούπας πληροφορική, Allianz, Alma Sport, 
Toyota Κακούρος, Verraros shoes, Elite 
City Resort, Katsiris travel, Athanasiou pastry 
shop, Sotiras BP, Ilias Poulis homme, Αγρο-
τικό Ελαιουργικό Συνεταιρισμό Μεσσηνίας, 
Υαλοτεχνική Βασιλόπουλος, Bardouniotis 
wood & more, Παπαθεοδώρου ξηροί καρποί, 
Λαδορίγανη, Ένωση Αγροτών Συνεταίρων 
Αργολίδος, ΚΥΤΤΑΡΟ Rock bar, ΕΛΑΝΚΟ 
ΕΛΛΑΣ Αγροτικά εφόδια και τον Σύλλογο 
Πελοποννήσου Ιδιωτικής Φύλαξης και Συ-
νοδών Ασφαλείας. Υπήρξαν και δύο (2) 
ακόμη Χορηγοί, οι οποίοι στήριξαν ποικιλο-
τρόπως τα φετινά «Παπαφλέσσεια» αλλά δεν 
επιθύμησαν να προβληθεί η χορηγία τους.  

Συμμετέχοντας, οι παραπάνω, στην διορ-
γάνωση με την ιδιότητα του χορηγού, απέ-
δειξαν έμπρακτα τη πρόθεση τους να συμ-
βάλλουν στην ανάπτυξη του αθλητισμού και 
ειδικότερα αυτό του Κλασσικού αθλητισμού. 

Τους Θεατές που παρευρέθηκαν στο Δη-
μοτικό Στάδιο, οι οποίοι αψήφησαν τις ιδιαί-
τερες καιρικές συνθήκες λόγω ζέστης, εμ-
ψύχωναν και υποστήριζαν αδιάκοπα τους 
αθλητές για την επίτευξη των στόχων τους. 

Η φετινή διοργάνωση των «Παπαφλεσ-
σείων» απέδειξε ότι ακόμα και κάτω από δύ-
σκολες οικονομικές συνθήκες, η σύμπνοια, 
η συνεργασία, η οριοθέτηση στόχων και η 
μαζική οργανωμένη προσπάθεια για την πρα-
γματοποίησή τους, είναι ικανές να φέρουν σε 
πέρας με επιτυχία το επιθυμητό αποτέλεσμα, 
ανεξάρτητα από το βαθμό δυσκολίας του.  

Ας είναι η διεθνής αυτή διοργάνωση, ένα 
φωτεινό παράδειγμα του τρόπου οργάνωσης 
και πλάνου δράσης για την αντιμετώπιση των 
πραγματικών σημαντικών ζητημάτων που χα-
ρακτηρίζουν τη ζωή και την κοινωνία μας. 

 
Οργανωτική Επιτροπή Διεθνούς  
Συνάντησης Στίβου «Παπαφλέσσεια»

Στις 25 Οκτωβρίου 2021 διεξήχθη (το 2020 
δεν έγινε λόγω της καραντίνας) στο ιστορικό γή-
πεδο του Μεσσηνιακού, ο ετήσιος αγώνας πο-

δοσφαίρου μεταξύ των παλαιμάχων Π.Σ. Η 
ΚΑΛΑΜΑΤΑ και ΜΕΣΣΗΝΙΑΚΟΥ, που έχει κα-
θιερωθεί στη μνήμη της προσφοράς στον αθλη-
τισμό της Καλαμάτας του Λυκούργου Γαϊτα-
νάρου. 

Πριν την έναρξη του αγώνα εψάλη τρισάγιο 
στη μνήμη του Λυκούργου Γαϊτανάρου και σε 
αυτή των προσφάτως αποβιωσάντων παλαιών 
αθλητών και παραγόντων Πέτρου Κατσιλιέρη, 
Τάκη Κυριακόπουλου, Ηλία Λαγογιάννη, 
Σωτήρη Καμπουγέρη και Κώστα Αργυρό-
πουλου.

Οι Παλαίμαχοι Καλαμάτας και Μεσσηνιακού τίμησαν αυτούς 
που έχουν φύγει από την ζωή
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• ΣΤΙΒΟΣ 

Η 3ετία 2019-2022 έφερε στο τμήμα Στί-
βου πολλά νέα παιδιά, ανέδειξε εξαιρετικούς 
νέους αθλητές και οι ομάδες Κ16, Κ18 και 
Κ20 πρωταγωνίστησαν σε όλους τους αγώνες 
φέρνοντας μετάλλια και επιδόσεις. 

Μεγάλος αριθμός παιδιών στις Ακαδημίες, 
μεγάλων αριθμός παιδιών στις αγωνιστικές 
Ομάδες, πολλοί έμπειροι Προπονητές, και 
ένας Σύλλογος που στηρίζει την Δράση τους 
είναι τα εχέγγυα για επιτυχημένο και αισιόδοξο 
μέλλον.  

 
Μεγάλη επιτυχία για τον μεσσηνιακό 

αθλητισμό, καθώς ο Παναγιώτης Μπουρίκας 
τερμάτισε δεύτερος στον σημερινό 38ο Αυ-
θεντικό Μαραθώνιο της Αθήνας! 

Ο αθλητής του Μεσσηνιακού συνέτριψε 
το ατομικό ρεκόρ (2.41.19) και με χρόνο 
2.22.33 ανέβηκε στο βάθρο. 

• ΒΟΛΕΪ 
Στο τμήμα Βόλεϊ υπήρξαν σημαντικές με-

ταβολές. Η Γυναικεία ομάδα βρισκόταν στην 
Α2 Εθνική κατηγορία την περίοδο 2019-
2020 και με την διακοπή του πρωταθλήματος 
τον Μάρτιο του 2020 βρισκόταν στην 6η 
θέση. Τον Ιούνιο του 2020 δήλωσε πως 

επιθυμεί να μην συμμετέχει στην ίδια κατη-
γορία, την περίοδο 2020-2021, αλλά να 
αγωνιστεί στο πρωτάθλημα Β΄ Εθνικής της 
ΕΣΠΕ Πελοποννήσου. Οι λόγο ήταν καθαρά 
οικονομικοί επειδή στις προθέσεις της Ομο-
σπονδίας ήταν να μας βάλει να αγωνιστούμε 
σε όμιλο που υπήρχαν ομάδες από την 
Κρήτη, εξυπηρετώντας τις αθηναϊκές ομάδες 
οι οποίες έκαναν αγώνες μεταξύ τους. Την 
ίδια στάση με τον μεσσηνιακό κράτησαν και 
οι ομάδες του ΓΑΣ Μεσσαράς και ΑΘΛΕΣ 
Ηρακλείου. Εν μέσω πανδημίας η Ομο-
σπονδία ΕΟΠΕ δεν σεβάστηκε τον κόπο 
των επαρχιακών Σωματείων. 

Το πρωτάθλημα της Β΄ Εθνικής 2020-
2021 ξεκίνησε και μετά την 3η αγωνιστική 
διεκόπη λόγω της πανδημίας. Δεν έγιναν 
καθόλου αγώνες των Αναπτυξιακών πρωτα-
θλημάτων και οι Ακαδημίες ουσιαστικά δεν 
λειτούργησαν μετά το Νοέμβριο 2020. 

Την περίοδο 2021-2022 όλα τα πρωτα-
θλήματα άρχισαν και διεξήχθησαν με αυ-
στηρούς όρους και κανονισμούς που ουσια-
στικά δεν έγιναν επί «ίσοις όροις» διότι 
πολλές ομάδες –και ο Μεσσηνιακός μεταξύ 
αυτών-έχασαν αγώνες επειδή είχαν πολλά 
κρούσματα covid-19, σε άλλους αγώνες 
αγωνίστηκαν χωρίς βασικές τους αθλήτριες, 
πολλές αθλήτριες ήταν ανεπαρκώς προπο-
νημένες, οι προπονητές έλειπαν από αγώνες 
λόγω της ασθένειας και ένα πλήθος άλλων 
λόγων που ερμηνεύεται το «ίσοις όροις». 

Δεν έφθαναν τα παραπάνω ήρθε και η 
ανάλγητη Ομοσπονδία Βόλεϊ και –βάσει του 
κανονισμού που ίσχυε όταν δηλώσαμε την 

παραίτηση από την Α2- τιμώρησε την ομάδα 
Γυναικών με αφαίρεση 5 βαθμών.  

Οι παραπάνω λόγοι, αλλά και η απειρία 
των νέων αθλητριών (κορίτσια Γυμνασίου και 
Λυκείου) είχε ως αποτέλεσμα τον υποβιβασμό 
της Ομάδος σε  χαμηλότερη κατηγορία. 

Όμως, τις μέρες που γράφονται αυτές οι 
γραμμές, η Ομάδα δομείται ξανά, με την 
ίδια προπονήτρια την Γεωργία Σουρή, γέννημα 
και θρέμμα του Μεσσηνιακού, με νέες αι-
σιόδοξες συνθήκες, με σεβασμό στην κάθε 
αθλήτρια, με αξιοπρέπεια και εγκυρότητα.  

Η ΟΜΑΔΑ ΘΑ ΕΠΙΣΤΡΕΨΕΙ ΣΥΝΤΟΜΑ 
ΕΚΕΙ ΠΟΥ ΠΡΕΠΕΙ.  

Τα αναπτυξιακά πρωταθλήματα έγιναν 
και αγωνίστηκαν σε Κορασίδες και Παγκο-
ρασίδες υπό την επίβλεψη του προπονητή 
Παναγιώτη Μητρόπουλου. Και οι δύο οι 
Ομάδες μας προκρίθηκαν στην Α΄ Φάση 
αλλά στην Β΄ Φάση των 16 αποκλείστηκαν, 
κυρίως διότι οι αντίπαλες πατρινές ομάδες 
που παίξαμε ήταν πιο έμπειρες και με πε-
ρισσότερες αγωνιστικές εμπειρίες. 

Οι Ακαδημίες 2021-2022 λειτούργησαν 
όλα τα Σαββατοκύριακα την ώρα 8.45-
10.00, με προπονητές τον Παναγιώτη Μη-
τρόπουλο και την Μαρία Χρονοπούλου. 
Εγράφησαν περί τα 70 παιδιά και όλα ελπί-
ζομε να είναι παρόντα τη νέα περίοδο 2022-
2023 με τους ίδιους προπονητές και νέα 
ώρα 10.00-11.15. 

  

• ΠΟΔΟΣΦΑΙΡΟ 

Ό, τι ισχύει για το Βόλεϊ ισχύει και για το 
Ποδόσφαιρο. Τα ομαδικά αθλήματα είχαν 
την ίδια μοίρα. Διακοπές, αναβολές, ήττες, 
νίκες, αθλητές με covid, απροπονησία, και 
γενικώς οι αναποδιές της πανδημίας επηρέ-
ασαν και την ποδοσφαιρική Ομάδα που τερ-
μάτισε 5η στην βαθμολογία. 

Υπάρχει δικαιολογημένη αισιοδοξία πως 
η νέα χρονιά θα είναι πολύ καλύτερη της 
προηγούμενης.

Οι δράσεις των τμημάτων του Μεσσηνιακού την 3ετία 2019-2022
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ΥΜΝΟΣ ΜΕΣΣΗΝΙΑΚΟΥ 
ΤΕΤΡΑΣΤΙΧΑ ΑΠΟ ΤΟ ΑΡΧΕΙΟ ΤΑΚΗ ΧΙΟΥΡΕΑ. 1932 
 
Σε σύλλογο είμαστε παλιό και πράσινα φοράμε  
τη δόξα και τις νίκες του αντάμα τραγουδάμε.  
Το Παλαμάρα αρχηγό, Τασσώνη επιστάτη 
το Σάλμα που ‘ναι δήμαρχος τον έχουμε προστάτη. 
Μεσσηνιακέ, Μεσσηνιακέ, Σύλλογε αρχαίε και παντοτινέ. 
Τους αντιπάλους σάρωνε σαν νάναι οδοστρωτήρας  
τη δόξα στην Ελλάδα μας έφερε ο Τσικλητήρας. 
Στη Σουηδία πήδηξε τρεισήμισι τα μέτρα 
μετάλλια στο στήθος του κουβάλαγε αβέρτα. 
Μεσσηνιακέ, Μεσσηνιακέ, Σύλλογε αρχαίε και παντοτινέ. 
Τρεχαλατζήδες έχουμε πολλούς μα και ωραίους  
Σταυριανέας αρχηγός είναι απ τους σπουδαίους  
Και οι ψηλοί πετόσφαιροι δυο μέτρα παλικάρια  
«κοπάνους» τους φωνάζουμε και σπάζουνε κεφάλια 
Μεσσηνιακέ, Μεσσηνιακέ, 
ομάδα της καρδιάς μας πράσινα ριγέ. 
‘Εχουμε κέρβερους σωστούς μέσα στα δοκάρια  
κι όλοι στην άμυνα παιδιά λιοντάρια, παλικάρια, 
τους μάγους έχουμε μαζί να βρίσκονται στο κέντρα  
και έχουμε στην επίθεση ψηλούς σα νάναι δέντρα. 
‘Εχουμε και το Ντίνο τερματοφύλακα 
το Οάνο το Νταβώνη οπισθοφύλακα 
ρωτάει ο Απόλλωνας ποιος έβαλε το γκολ  
το έβαλε ο Λυκούργος σε θέση σέντερ φορ. 
Στου Μεσσηνιακού, στου Μεσσηνιακού,  
στους αντιπάλους κάναμε ένα μεγάλο ντου 
“Εχουμε και το Σταύρο στη μεσιανή γραμμή 
 τον Κώστα Μελενίκο το πιο καλό παιδί,  
ρωτάει η “Ενωση ποιος έβαλε το γκολ 
το έβαλε ο Τάκης που παίζει σέντερ φορ. 
“Εχουμε και το Λούη μας σαν έξω δεξιά 
κι Αντώνη το Παυλόπουλο για έξω αριστερά.  
Ρωτάγανε οι φίλαθλοι ποιος έβαλε το γκολ 
το έβαλε ο Αργύρης που ήταν σέντερ φορ. 
Μεσσηνιακέ, Μεσσηνιακέ,  
ομάδα της καρδιάς μας πράσινα ριγέ.

Με αφορμή  σχόλιο της “Ε” στις 
13/10/2020 για τον “τάφο του Παλαμάρα”, 
ο Μεσσηνιακός εξέδωσε την παρακάτω ανα-
κοίνωση, την οποία υπογράφουν ο πρόεδρος 
Τάκης Στασινόπουλος και ο γενικός γραμματέας 
Δημήτρης Πετρόγιαννης. 

«Προκειμένου να είναι ενήμερο το ανα-
γνωστικό κοινό αλλά και όλοι οι ενδιαφερό-
μενοι, σας ενημερώνουμε πως: Ο Βασίλειος 
Παλαμάρας γεννήθηκε το 1888, υπήρξε ένα 
από τα μακροβιότερα μέλη μας, από το 1924, 
και ηγήθηκε ως πρόεδρος του ιστορικού σω-
ματείου μας την περίοδο 1938-1953. Υπη-
ρέτησε και δήμαρχος της Καλαμάτας την πε-
ρίοδο Νοέμβριος 1945-Απρίλιος 1950. Απε-
βίωσε τον Ιούλιο 1956. Το τότε Δημοτικό 
Συμβούλιο αποφάσισε να του παραχωρήσει 
τάφο στο Κοιμητήριο της Καλαμάτας. Στον 
τάφο αυτό έχουν εναποτεθεί και οι σοροί των 
αδελφών του Ευγενίας (1883-1964), Λίτσας 

(1898-1960) και Ξένης Παρνασσά, το γένος 
Παλαμάρα (1899-1971). 

Επί προεδρίας του αειμνήστου προέδρου 
μας Τάσου Μισέρου, άρχισε να γίνεται κάθε 
Ψυχοσάββατο στον εν λόγω τάφο επιμνημόσυνος 
δέηση στη μνήμη όλων των προαπελθόντων 
προέδρων του Μεσσηνιακού (μέχρι τότε ήταν 
18 και μετά την εκδημία του Τάσου Μισέρου 
έγιναν 19). Μεταξύ αυτών των προέδρων υπήρ-
ξαν και τέσσερις που υπηρέτησαν και ως δή-
μαρχοι της Καλαμάτας, δηλαδή ο Παναγιώτης 
Μπενάκης, ο Παναγιώτης Σάλμας, ο Βασίλειος 
Παλαμάρας και ο Παναγιώτης Καίσαρης. 

Για όλους αυτούς γίνεται το μνημόσυνο 
στον κλειστό κύκλο των μελών του σωματείου 
μας, χωρίς τυμπανοκρουσίες και μόνο από 
υποχρέωση και καθήκον. Τα χρόνια αυτά το 
Δ.Σ. έκανε ό,τι έκανε χωρίς να γνωρίζει αν 
κάποιοι συγγενείς ή ο Δήμος Καλαμάτας 
είχαν ή όχι υπό τη φροντίδα τους τον τάφο. Η 

ζημιά (σπάσιμο του μαρμάρου και χορτάριασμα) 
στον τάφο της οικογένειας Παλαμάρα έγινε 
το διάστημα μετά το Πάσχα του 2020. 

Εν κατακλείδι σάς ενημερώνουμε πως 
αποκαταστήσαμε τις ζημιές και περιποιηθήκαμε 
τον τάφο ο οποίος απέκτησε ευπαρουσίαστη 
όψη. Σας ευχαριστούμε που ασχοληθήκατε 
με το θέμα αυτό, διότι έτσι μας ενημερώσατε 
για την απουσία συγγενών του και παράλληλα 
μας ευαισθητοποιήσατε για να κάνουμε τη μι-
κρή, με βάση τις δυνατότητές μας, επέμβαση 
αποκατάστασης ενός ταφικού μνημείου που 
σχετίζεται και με την ιστορία της Καλαμάτας».

Το ταφικό μνημείο του Βασιλείου Παλαμάρα

ΑΠΟΧΑΙΡΕΤΙΣΜΟΣ ΣΤΟΝ  
ΤΑΚΗ ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟ 

Φίλε μας, δεν πιστεύαμε πως «έφυγες» 
μέχρι που είδαμε το αγγελτήριο για το ξόδι 
σου. «Παναγιώτη» σε ανέφερε, με το βα-
φτιστικό σου. Για όλους όμως ήσουν ο 
Τάκης, ο Τακούλης, ο Τάκαρος. Το «Πανα-
γιώτης» το χρησιμοποιούν οι πρωθυπουργοί 
και οι δικαστές. Εσύ ήσουν ο Τάκης και 
ανάλογα με την ώρα και τις πράξεις ο Τα-
κούλης και ο Τάκαρος. Το όνομα που δηλώνει οικειότητα, φιλία, 
εκτίμηση, συντροφικότητα. Εμείς ντρεπόμασταν να σε φωνάζουμε το 
απόμακρο «Παναγιώτη». Ήσουν ένας από μας και είχες μόνο φίλους. 

«Είχες τις χάρες όλες» που λέει και ο ποιητής. Και τι χάρες.!!!!!! 
Ήσουν εργατικός, έντιμος, ολιγαρκής, φιλότιμος, μπεσαλής, καλο-
προαίρετος, με λίγα λόγια ντερβισόπαιδο. Μπορεί αυτές σου οι 
χάρες σήμερα να μην έχουνε αξία στην κοινωνία των βολεμένων και 
των μυκονοθρεμμένων. Στην κοινωνία που αποτελούν όμως Εσύ και 
οι Φίλοι σου αυτά μετράνε σαν χαρίσματα. 

Σε είχαμε πατέρα, αδελφό, φίλο και συμπαραστάτη. Και ποιόν 
δεν βοήθησες; Και ποιόν άφησες χωρίς στήριξη; Σε ποιόν δεν συ-
μπαραστάθηκες; Για ποιόν δεν έτρεξες. Όλοι χωρούσαν στη μεγάλη 
σου καρδιά. Όποιος σε χρειάστηκε ήσουν εκεί. Χωρίς πολλές κου-
βέντες, όπως κάνουν οι σωστοί άνδρες. 

Τα καλαμπούρια σου θα μας λείψουν και αυτά. Μας έκαναν να 
γελάμε και εσύ το απολάμβανες. Εκείνο το «παλιοπρόεδρος» που 
δεν «άκουγε» τις συμβουλές σου έχει χαραχτεί στο μυαλό μας. 

Φίλε, τόλεγες και σε άσχετες στιγμές πως ο «χάρος δεν καλεί με 
τις κλάσεις» κι έλαχε να καλέσει το πιο καλό παιδί. Εσένα. 

Άσχημη εποχή «έφυγες». Ούτε τα παιδιά σου δεν μπόρεσαν να 
έρθουν. Με ακολουθία εξπρές. Χωρίς δυο λόγια αποχαιρετισμού. 
Με τους μισούς φίλους σου απέξω. Εμείς σε κλάψαμε βουβά αλλά 
η κυρά Ευανθία σου τόπε το μανιάτικο μοιρολόγι. 

Θα κάνουμε όπως όρισες και θα ήθελες για τις υποθέσεις σου.  
Τον Μεσσηνιακό και το γήπεδό μας, που αφιέρωσες τη μισή σύντομη 
ζωή σου, θα συνεχίσουμε να φροντίζουμε. Πέρα από την δική μας 
την τρέλα τώρα θα έχουμε και ένα λόγο παραπάνω. Εσένα και τη 
μνήμη σου. Θα συνεχίσουμε να απευθυνόμαστε σε σένα στις 
δυσκολίες μας. «Τάκη βόηθα», και ξέρουμε πως θα το κάνεις.-
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ΕΦΥΓΑΝ ΑΠΟ ΚΟΝΤΑ ΜΑΣ

Τα τελευταία τρία χρόνια έφυ-
γαν από την ζωή αρκετοί άν-
θρωποι οι οποίοι ήταν Μέλη του 
Συλλόγου ή Αθλητές. Ήταν: 

-Κυριακόπουλος Παναγιώτης, 
παλαίμαχος αθλητής και μέλος 
της Διοικήσεως, στις 24/6/2020. 

-Ξεπαπαδάκης Ηλίας, παλαί-
μαχος αθλητής, στις 
24/12/2020. 

-Κατσιλιέρης Πέτρος, παλαί-
μαχος αθλητής, στις 
30/12/2020. 

-Κουτρούλης Τάκης, παλαιό 
μέλος της Διοικήσεως, στις 
27/2/2021. 

-Αργυρόπουλος Κώστας, πα-
λαίμαχος αθλητής, στις 
4/9/2021. 

-Δεμερτζής Θεοχάρης,, πα-
λαιό μέλος της Διοικήσεως, στις 
5/11/2021. 

-Λαγανάκος Γεώργιος, παλαιό 
μέλος της Διοικήσεως, στις 
26/11/2021. 

Ξυπόλητος Χρήστος, φύλα-
κας γηπέδου και Φροντιστής, 
στις 17/2/2022. 

Απεβίωσαν όμως και άνθρω-
ποι οι οποίοι ήταν κοντά στον 
Μεσσηνιακό, όπως ο Παντελής 
Στασινόπουλος, ο Νικήτας Τσι-
χριτζής, ο Φώτης Αθηνέλλης και 
ο Βασίλης Σεβαστής. 

 
Για τους θανόντες εξεδώθη-

σαν τα παρακάτω ψηφίσματα: 
•  Πληροφορηθήκαμε τα θλι-

βερά νέα θανάτου τον Ηλία Ξε-
παπαδάκη, εκλεκτού ιατρού, 
ιστορικού μέλους τον Συλλόγου 
μας και της ομάδος Βόλεϊ της 
δεκαετίας ‘70. 

Το Δ.Σ μας συνήλθε εκτάκτως 
και αποφάσισε: 

Να παραστεί εκπρόσωπος 
στην εκφορά τον εκλιπόντος. 

Να κατατεθεί χρηματικό ποσό 
σε ευαγές ‘Ιδρυμα εις μνήμην 
τον. 

Να μεταφερθούν τα συλλυ-
πητήρια στην οικογένειά τον. 

• Απεβίωσε το παλαιό μέλος 
του Συλλόγου μας, από την δε-
καετία τον ‘70, Τάκης Κου-
τρούλης. Πάντα ενδιαφερόταν 
να μαθαίνει τα νέα τον Μεσση-
νιακού παρ’ όλο που είχε εντα-
χθεί στο Δ.Σ. του συλλόγου «Εν-
κλής». Την τελευταία φορά που 
βρέθηκε αναμεσά μας ήταν το 
2018 στον γιορτασμό των 130 
χρόνων. 

Το Δ.Σ μας συνήλθε εκτάκτως 
όταν πληροφορήθηκε την εκ-
δημία του και αποφάσισε: 

Να παραστεί εκπρόσωπος 
στην εκφορά τον εκλιπόντος. 

Να κατατεθεί χρηματικό ποσό 
σε ευαγές ‘Ιδρυμα εις μνήμην 
του. 

Να μεταφερθούν τα συλ-
λυπητήρια στην οικογένειά τον. 

 
• Ο Γεώργιος Λαγανάκος, 

ιστορικό μέλος και Πρόεδρος 
τον Συλλόγού μας την περίοδο 
1986-1990, δεν είναι πλέον 
στη ζωή. Το Δ.Σ συνήλθε εκτά-
κτως όταν πληροφορήθηκε την 
εκδημία τον και αποφάσισε: 

Να παραστούν εκπρόσωποι 

στην εκφορά του. 
Να μεταφερθούν τα συλλυ-

πητήρια στην οικογένειά τον. 
Να κατατεθεί χρηματικό ποσό 

σε ευαγές ‘Ιδρυμα εις μνήμην 
τον. 

Να δημοσιευθεί το παρόν 
στον τοπικό τύπο. 

 
• Το Δ.Σ. του Συλλόγού μας 

συνήλθε σε έκτακτη συνεδρίασή 
του, με αφορμή το Θλιβερό άγ-
γελμα του Θανάτου τον μέλους 
Παναγιώτη Κυριακόπουλου, 
και εκφράζοντας τα θερμά του 
συλλυπητήρια προς τους οικείους 
του αποφάσισε να: 

Να παρακολουθήσει σύσ-
σωμο την εκφορά του. 

Να καταθέσει χρηματικό 
ποσό, αντί στεφάνου, για την 
ανακατασκευή της αίθουσας Πα-
λαιμάχων, η οποία θα ονομαστεί 
«Τάκης Κυριακόπουλος» στο γή-
πεδο του Μεσσηνιακού, σύμ-
φωνα με την επιθυμία της οικο-
γένειας.- 

 
• Ο Χρήστος Ξυπόλιτος, 

3°ς κατά σειρά και τελευταίος 

φύλακας, ο οποίος εργάστηκε 
από το 1959 στον Μεσσηνιακό, 
έζησε δε από τότε μέσα στο γή-
πεδο σε κατοικία που τον είχε 
παραχωρηθεί, δεν είναι πλέον 
στη ζωή. Το Δ.Σ συνήλθε εκτά-
κτως όταν πληροφορήθηκε την 
εκδημία του και αποφάσισε: 

Να παραστεί το Δ.Σ σύσσωμο 
στην εκφορά τον. 

Να μεταφερθούν τα συλλυ-
πητήρια στην οικογένειά τον. 

Να κατατεθεί χρηματικό ποσό 
στην «Κιβωτό τον Κόσμου, Κων-
σταντίνος Ι. Καρέλιας» στη μνή-
μην του. 

Να δημοσιευθεί το παρόν 
στον τοπικό τύπο. 

 
• Απεβίωσε το παλαιό μέλος 

τον Δ.Σ. και για αρκετά χρόνια  
Έφορος τον τμήματος Βόλεϊ του 
Συλλόγου μας, από την δεκαετία 
του ‘90, Θεοχάρης Δεμερτζής. 

Το Δ.Σ μας συνήλθε εκτάκτως 
όταν πληροφορήθηκε την εκ-
δημία τον και αποφάσισε: 

Να παραστεί εκπρόσωπος 
στην εκφορά του εκλιπόντος. 

Να κατατεθεί χρηματικό ποσό 
σε ευαγές Ίδρυμα εις μνήμην 
του. 

Να μεταφερθούν τα συλλυ-
πητήρια στην οικογένειά τον. 

 
• Το Δ.Σ. τον Συλλόγου μας 

συνήλθε σε έκτακτη συνεδρίασή 
τον, με αφορμή το Θλιβερό άγ-
γελμα τον Θανάτου τον Κώστα 
Αργυρόπουλου, ποδοσφαιριστή 
που τίμησε για πολλά χρόνια 
την φανέλα της ομάδος μας, και 
εκφράζοντας τα Θερμά τον συλ-
λυπητήρια προς τους οικείους 
τον αποφάσισε να: 

Να παραστούν εκπρόσωποι 
του Δ.Σ. στο ξόδι του εκλιπό-
ντος. 

Να κατατεθεί χρηματικό ποσό 
σε ευαγές ‘Ιδρυμα εις μνήμην 
του.

Στις 23/12/2020 τελέσαμε μνημόσυνο για όλους τους 
προαπελθόντες ανθρώπους που υπηρέτησαν τον Μεσσηνιακό, 
επί του μνήματος του Βασιλείου Παλαμάρα, παλαιού Μέλους 
και Προέδρου του Συλλόγου την περίοδο 1924-1953. 

Τάκης 
Κυριακόπουλος

Ηλίας 
Ξεπαπαδάκης

Κώστας 
Αργυρόπουλος

Πέτρος 
Κατσιλιέρης

Γιώργος 
Λαγανάκος

Χρήστος 
Ξυπόλιτος

Τάκης 
Κουτρούλης

Θεοχάρης 
Δεμερτζής
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